
DET ORDINÆRE REPRÆSENTANTSKABSMØDE

TIRSDAG DEN 3. SEPTEMBER 2024

Referat
Tilstedeværende: 26 stemmeberettigede.
Referent: 712 Dirigent: 822 Stemmetællere: 612, 704

Godkendelse af referat fra den ekstraordinære generalforsamling d. 15. juni 2024
Ingen imod, ingen blankt resten for. Godkendt.

Meddelelser til/fra formandskabet
- Udflytninger vil fremover kun blive til den første i måneden, som der står i lejekontrakten. Vi

var mere fleksible med at give folk lov til at flytte ud midt i måneden på det sidste, men nu er
der efterhånden for mange, der spørger om det.

- Vi har haft samtaler med bardirektørerne og vores bogholder, at der er mange udgifter til
dørmænd til festerne. Synes folk det ville være ok hvis vi fremover måske kun har en enkelt
dørmand på?

- Kommentar: Det virker sikkert fint med én. Jeg har ikke oplevet problemer, der kræver to
vagter.

- Næste måned er der studiekontrol! Så glæd jer!
Vi vil forsøge at se, om vi kan give kvittering, så man kan sove trygt med ro i maven om
natten.

- Der kommer snart visionsmøder med klubberne på kollegiet igen! Det bliver afholdt den 18.
september om aftenen. Vi har sendt en mail til formænd med timeslots som I meget gerne må
skrive jer på :-D

- Klubmedlemskaber skal fornyes, husk at sende en mail til FMS, hvis man vil være medlem
igen.

Meddelelser til/fra bogholderiet
-

Meddelelser til/fra inspektøren
Vi skal nok have nye køleskabe, da de nuværende køleskabe ikke produceres mere. Anders mener
ikke der kan findes andre i lignende højde, hvorfor vi overvejer at gå til 2 m høje køleskabe i stedet.
Hvis I har nogle forslag til indretning af køkkener med nye køleskabe må I gerne ytre dem, og hvis I
har spørgsmål så endelig kom med dem :-D

- Kommentar: Vi er ret tilfredse med den nuværende indretning. Så vi vil meget gerne hjælpe
med at afsøge muligheder for lignende køleskabe, så vi kan opretholde og bibeholde den
nuværende indretning.

- Spørgsmål: Hvornår vil de gå i gang med at købe nye køleskabe?
- Svar: Løbende, når køleskabe går i stykker. Nogle køkkenerne vil derfor få dem før andre.
- Spørgsmål: Hvordan er status på noget hjælp til en beredskabsplan?
- Svar: Vi forsøger at kontakte beredskabet igen, sidst var de ikke så behjælpelige og vi blev

smidt en del rundt, men vi vil gerne give det et skud igen.

Meddelelser til/fra øvrige udvalg
- Fra Bodegaen: Der er mange, der booker Bodegaen og der er nice. Men I skal huske at gøre

rent, for det er nederen for den næste, der skal bruge den. Aflever den i en god stand, for hvis
det fortsætter, så kan det være at vi begynder at opkræve depositum.

- Hvis nogen studerer på KP, og er interesseret i badminton, kan I vist leje hallerne gratis og
genopstarte badmintonklubben.

- Der er udstyr på 7. vest til badminton.



Forslag til afstemning
Ændringer i regulativet for arrangementer.

- Spørgsmål: Hvis man skal afholde etagefest, og man ikke føler det er en god dag til at afholde
festen, kan man så få lov til at skifte dagen eller rykke den en uge?

- Svar: Det er normalt ikke derfor at der kan opstå underskud. De sidste par fester har vi oplevet
underskud, fordi folk drikker for meget gratis.

- Spørgsmål: Kan man i stedet betale differencen op til de 2100 kr?
- Svar: Det er et fint forslag, men praksis har været sådan længe. Og vi tænker på at fortsætte

sådan.
- 3 imod, ingen blankt, resten for. Godkendt.

Stillinger på valg
- 1 Bardirektør

526 Stiller op.
526 Klappes ind.

- 3 Bartendere
621, 626, 829, 818, 1019, 210, 716, 519,710 stiller
op.
716, 519, 710 klappes ind.

- 3 bodega medlemmer
130 Stiller op
130 Klappes ind.

- SoMe for baren
624 Stiller op.
624 Klappes ind.

- 1-2 Formænd for træningskælderen
827, 327 Stiller op.
827, 327 Klappes ind.

- 1 Medlem af brandudvalget
818 Stiller op.
818 Klappes ind.

- 1 Parlamentariske revisor
827 Stiller op.
827 Klappes ind.

- 1 medlem af introudvalget
104 Stiller op.
104 Klappes ind.

Eventuelt.
Kommentar: Stadig problemer med vinduer i baren, de er åbne og det larmer for meget.
Svar: Vi laver nye sedler til dørene, så folk er opmærksom på, at man ikke skal benytte sig af dørene.
Kommentar: Hvad er status på førstehjælpskasser?
Svar: Det skal køkkenerne selv stå for.

Resterende bevillinger 1/9 til 1/3

Bevillinger fra REP 20.000,-

Kommende Fester 28. september - Oktoberfest
26. oktober - Efterårsfesten


